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1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
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4. Egyebek
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1. Tagosítási kérelmek tárgyalása
12 új tagosodási kérelem érkezett.
Az Elnökség döntött a tagosodni kívánó személyekről.

Határozat 2023/4.

Az Elnökség 3 igen, 0 nem szavazattal és 0 tartózkodás mellett minden tagosodási
kérelmet elfogadott.

2. Pénzügyek
A BSS bevételeit és kiadásait kell megbeszélni. Bevételek: Részvételi díj: 650 000 Ft Támogatás
Pázmány-Eötvös Információs Alapítvány: 350 000 Ft Támogatás Magyar Nukleáris Társaság:
700 000 Ft IAPS: 1000 Euro = Energiatudományi Kutatóközpont: 400 000 Ft

Összesen: 2 480 000 Ft

17.12-kor megérkezett Lőrincz Péter.

Kiadások összesen 2 393 000 Ft-ra rúgtak így a BSS plusszal zárult.

Csillag Barnabás úgy vélekedik, hogy a vacsora rossz döntés volt mind anyagilag mind logisz-
tikailag. Nyári iskolának ez egy jó helyszín volt (BME Konferencia Központ) egyébiránt, csak
a nagy termet kell lefoglalni.

A terembérletet eddig a pontig nem lehetett kifizetni, mert nem kaptuk meg a számlát. A
Catering nagy része ki lett fizetve általunk, a Peti Alapítvány vállalta, ezt azonban nem tel-
jesítették, ami okoz kisebb fennakadásokat. A kuratóriumi tagok aláírására várnak és utána
küldik az összeget.

Jelenleg a kasszánkban XXXXX Ft van.

3. 35. születésnap
Rábóczki bence felvetette, hogy kezdjük meg a Mafihe 35. születésnapjára való szervezkedést.

Készüljön egy zászló, amit a szülinapon minél több ember aláír, rajta az alapítás évével és
a logóval. Állófogadás lesz az egyetemen, ahova meg szeretnénk hívni a régi Mafihéseket is.
Szigeti Balázs felvetette, hogy ő rendelkezik az elérhetőségekkel. Érdeklődik, hogy szeretnénk-e
beszédeket.
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Rábóczki Bence azt mondja, hogy kerekasztal szerű beszélgetés legyen inkább a Mafihe törté-
nelméről előadás helyett. Tea és Kex all stars jelleggel. Balász azt dobja be, hogy létezik egy
cloud nagyon régi Mafihés fotókkal, a Lénárd tudja az elérhetőségét a cloudnak, egyrészt ezeket
archiválni kell, másrész lehet róla diavetítés az eseményen.

Az Eötvös terem lesz a helyszín szinte biztosan, a dátum szeptember 1. péntek lesz. Ki lehet
vinni a Mafigyelőket is az eseményre. Tiszteletbeli tagok választása is szóba jött, ehhez kellene
rendezni aznap egy dísz ülést. Felmerült Vattay Gábor neve.

4. Egyebek
A készült képekből a Fizikai Szemlébe menni fog egy válogatás cikkel együtt.

A jegyzőkönyveket fel kell tenni a honlapra. A jegyzőkönyvek ugyan készen vannak, de nem
jutnak el a Barnihoz. Dobos Csenge felhívja a figyelmet, hogy a jegyzőkönyvek az Overleafen
vannak. Sarus Balázs idejéből vannak még elmaradások, Juharos Eszter szorgalmi időszak ele-
jére ígérte a jegyzőkönyveket. Tuhári Richárd nagyon várja a jegyzőkönyveket.

Lőrincz Péter felvetette, hogy a DHb nem biztos hogy sokáig lesz még létező intézmény inakti-
vitás miatt. Német csere ügyében nem lett sok előre lépés, nekik nem volt megfelelő az általunk
ajánlott időintervallum, viszont érződik egy ellenállás a részükről úgyhogy hosszabb időre fel
lesz függesztve a kérdés.

Kell utánpótlást találni a tisztségekre, mert nincs minden pozícióra jelentkező. Érdemes a gó-
lyákat aktivizálni.

Iroda nagytakarításra időpontot kell keresni, ebbe bele kell venni a bográcsot is. Az elkövetkező
hetekben valamikor meg fog történni.

Az ICPS következő években Grúziában és Szerbiában lesz. A PLANCKS nagy valószínűséggel
Barcelonában lesz.

Rábóczki Bence 18:05-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2023. augusztus 08.

3



Rábóczki Bence Juharos Eszter Diána
Elnök Titkár
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